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w imieniu mieszkanco* o{,.0,. mieszkaniowego przy ulicach ptasia /Bracka
zwracam siq z proSbq aby podlegle Panu stuiby dokonaly korekty w usytuowaniu element6w
progu zwalniajqcego zamontowanego przy ulicy Ptasiej. Aktualny rozstaw dwoch elementow
powoduje to, 2e kierowcy jadqcy z du2q prqdko5ciq nie tylko nie zwalniajE ale starajq siq je
ominqi, co nie zawsze siq udaje are za to powoduje du2o harasu.

Mieszkaricy mieli nadziejq, 2e zamontowanie progu zwalniajqcego spowoduje spowolnienie
ruchu samochodowego na tym obszarze , niestety sytuacja siq nie zmienila. Samochody nadal

ie|d2q bardzo szybko a pr6g zwalniajqcy zamontowany w taki sposob dodatkowo jest 2r6dfem
halasu.

Bardzo proszQ pana prezydenta o pomoc w tej sprawre.
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